
 

 

 

     

Αθήνα, 15 Ιουλίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας  

  

Θέμα: «Διορισμοί Διοικητικών Συμβουλίων Νοσοκομείων χωρίς εκπροσώπους των 

εργαζομένων» 

 

Όπως ενημερωνόμαστε από έγγραφο της ΠΟΕΔΗΝ, συνεχίζεται η πρακτική διορισμού 

Διοικητικών Συμβουλίων σε πολλά Νοσοκομεία της χώρας μας χωρίς να ορίζεται κανένας 

εκπρόσωπος των εργαζομένων σε αυτά. 

 

Έτι αντί των επταμελών, όπως θα έπρεπε να είναι τα ΔΣ, πλέον με τη δικαιολογία πως 

έληξε η θητεία με την παύση των προηγούμενων Διοικητικών Συμβουλίων, έχουμε τον 

ορισμό νέων πενταμελών χωρίς να περιλαμβάνονται σε αυτά οι εκπρόσωποι των 

εργαζομένων (γιατροί, λοιπό προσωπικό). 

 

Όμως μια τέτοια δικαιολογία δεν ευσταθεί καθώς η θητεία των εκπροσώπων των 

εργαζομένων είναι διετής και λήγει με τη συμπλήρωση αυτού του χρονικού πλαισίου κάτι 

που δεν ισχύει για τα αιρετά μέλη. 

  

Κατόπιν όλων των παραπάνω και με δεδομένο πως δεν συντρέχει λόγος ούτε μη 

συμπερίληψης των εκπροσώπων των εργαζομένων όταν η θητεία τους δεν έχει λήξει ούτε 

νέων εκλογών για τον ορισμό νέων εκπροσώπων, 

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

 

1. Για ποιο λόγο έχουμε τον αποκλεισμό της φωνής των εργαζομένων από τα 

Διοικητικά Συμβούλια των Νοσοκομείων; 

2. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθεται να πάρει ώστε να ανατραπεί άμεσα αυτή η κάκιστη 

πρακτική και να επανέλθουν οι επταμελείς συνθέσεις των ΔΣ (5 διορισμένα μέλη 

και 2 εκπρόσωποι των εργαζομένων); 
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3. Ποια βήματα θα γίνουν ώστε να μην επαναληφθεί στο μέλλον αυτό το φαινόμενο; 

  

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

          Φωτεινή Μπακαδήμα 




